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Terugkoppeling openbare raadsinformatiebijeenkomst 8okt19 

 

‘Opstellen beleid huisvesting tijdelijke werknemers bij bedrijven’ 
 

 

Aanwezig (blauw, onderstreept) of Afwezig (rood) 

 

VOORZITTER 

 Leon van Hoof (bureau P2 te Rossum). 

 

POLITIEKE GROEPERINGEN 

 

 Samen Verder:   

 Raadsleden: Michel Graef, Pieke Houben, Leon Linssen, Hen Sleven, Ellie van Tilburg,  

Anita van Vlodrop en Heleen Wijers; 

 Commissieleden: Jack Coolen, Roy Coolen, Jan Engelen en Jannita Schreurs. 

 

 Ronduit Open:  

 Raadsleden: Jordi Custers, Evert Franzen, Berry Hermans, Gerry Teeuwen en  

Thieu Wagemans; 

 Commissieleden: Marianne Bultman, Baldwin Grabert, Ger Laemers en Chrétien Wetemans. 

 

 CDA:  

 Raadsleden: Nadine Alofs, Rob Flinsenberg, Huub van Helden, Peter van Melick en  

John Nouwen; 

 Commissieleden: Thieu Bongers, Dirk Jimmink, Bart Nijskens, Maurice Schreurs en  

Jan Visser. 

 

 D66:  

 Raadsleden: André Kierkels, Iris Schors en Dirk Voermans; 

 Commissielid: Joost van Beek. 

 

 Progressief Akkoord Leudal:  

 Raadsleden: Hilde Glessner en Joost van der Stappen; 

 Commissieleden: Pieter Beerens,  Leon van Kessel en Henny Meewis. 

 

 VVD:  

 Raadsleden: Ad Thomassen en Jordi Vissers; 

 Commissieleden: Marjolijn Ouwerkerk en Pim Ramaekers. 

 

 Leudal Sociaal:  

 Raadslid: Richard Verheul; 

 Commissielid: n.v.t. 

 

COLLEGELEDEN 

 Désirée Schmalschläger (burgemeester), Arno Walraven, Piet Verlinden, Stan Backus,  

Mart Janssen en Robert Martens (wethouders). 

 

https://www.p2.nl/mensen/leon-van-hoof/
https://www.p2.nl/
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CONCERNORGANISATIE 

 Nicole Gerards (strateeg ruimte), Allan Janssen (adviseur ruimtelijke ontwikkeling),  

Marlies Leenders (teamleider ontwikkeling), Lucas van der Linden (afdelingshoofd ruimte),   

Erik Lucassen (bestuurssecretaris) en B. Schinck (beleidsmedewerker economische zaken). 

 

GRIFFIE 

 Wim Cornelissen (griffier). 

 

GASTEN UIT DE LEUDALSE MARKT 

 Gerco van Zuilen + Nijs van Zuilen (Berry Brothers) 

 Remco van Sambeek (uitzendbureau AB-werkt) 

 Sil Moonen (bosbessenteler, boomkweker, aspergeteler) 

 

PERS 

 Maikel Suilen (journalist Dagblad De Limburger). 

 

PUBLIEK 

 Vier belangstellenden. 

 

TOTAAL AANTAL AANWEZIGEN 

 33 personen. 

 

Datum, tijd en plaats 

Dinsdag, 8okt19, van 19.30 tot 21.52 uur in de raadzaal. 

 

 

NB. 

Uiterlijk 29okt19 zal namens het college een concept van een schriftelijk verslag van deze bijeenkomst 

naar de raads- en commissieleden worden verstuurd met het verzoek om – desgewenst – daarop binnen 

twee weken te reageren. 

De onderstaande terugkoppeling is de standaard terugkoppeling door iemand van de raadsgriffie (in 

casu: door de griffier) en die staat los van het verslag dat namens het college zal worden gemaakt. 

 

1. Opening  

 

Extern voorzitter, de heer Leon van Hoof van het bureau P2 uit Rossum, opent om 19.30 uur de 

bijeenkomst en heet de 11 raadsleden (van 5 van de 7 in de gemeenteraad vertegenwoordigde politieke 

groeperingen), de 7 commissieleden (van 4 van de 7 in de gemeenteraad vertegenwoordigde politieke 

groeperingen), de 6 concernambtenaren, de 4 speciale gasten uit de ‘markt’ van Leudal, het ene griffielid 

en de 4 publieke belangstellenden hartelijk welkom. 

 

Hij geeft aan dat de bijeenkomst de volgende indeling kent: 

 Opening, introductie gasten en toelichting programma 

 Inhoudelijke introductie door wethouder Martens 

- Bijdrage CDA-fractie / Visiedocument CDA 6sep19 ‘Huisvesting arbeidsmigranten in 

Leudal’ (vraaggesprek met raadslid John Nouwen) 

 Urgentie en belang vanuit de markt 

- Reacties van agrarische ondernemers en uitzender 

 Start dialoog van de raad 

- Economisch belang vraagt om actualisatie beleid 

- Rolverdeling markt en overheid 
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 Pauze 

 Vervolg dialoog 

- Locatiekeuzen 

- Kwaliteit van huisvesting 

- Draagvlak en integratie 

 Samenvatting 

 Het vervolg (wethouder Robert Martens) 

 Einde 

 

2. Introductie thema door wethouder Martens  

 

 Economisch belang voor Leudal 

- Economisch profiel Leudal : vervangingsvraag en uitbreidingsvraag 

 Maar ook sociaal belang 

- Leefbaarheid en voorzieningen kernen 

- Bijdrage en reductie krimp 

 Goede huisvesting is steeds belangrijker om tijdelijke werknemers naar Leudal te laten 

komen 

 Herijking bestaande beleidsregels is nodig 

 

Op een vraag van voorzitter Leon van Hoof zegt raadslid John Nouwen dat de reden dat zijn fractie met 

een visiedocument d.d. 6sep19 ‘Huisvesting arbeidsmigranten in Leudal’ is gekomen dat de CDA-fractie 

meer wil gaan verbinden en door tevoren reeds zo’n notitie over te leggen vernieuwende politiek wil gaan 

bedrijven. De huisvestingsproblematiek van de arbeidsmigranten is een zorgenkindje. 

 

 

 

Op de foto, v.l.n.r.:  

Wethouder Robert Martens, dagvoorzitter Leon van Hoof (bureau P2) en CDA-raadslid John Nouwen 
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3. Onze gasten uit de markt  

 

 Gerco van Zuilen + Nijs van Zuilen (Berry Brothers) 

 Remco van Sambeek (uitzendbureau AB-werkt) 

 Sil Moonen (bosbessenteler, boomkweker, aspergeteler) 

 

De voorzitter vraagt de gasten uit de markt naar de problemen waar ze thans tegenaan lopen en de 

mogelijkheden die zij zelf als een oplossing zien. 

 

De gebroeders Van Zuilen: 

- Migranten binden door ze te huisvesten; 

- Grootschalige huisvesting (van zo’n 200 personen) is nodig, zonder personeel lukt ’t niet; 

- Het huidige (soms verre) reizen door het personeel is niet bevorderlijk; 

- De gemeente moet (a) betrokkenheid tonen, (b) moet ter plekke komen kijken, (c) moet 

meedenken en (d) innovatief zijn voor de arbeidsmigranten. 

 

De heer Van Sambeek: 

- Het uitzenden van werknemers heeft een meerwaarde; 

- Er is vaak een langlopende relatie met agrarische ondernemers; 

- Goede en betaalbare huisvesting is nodig; 

- Goede betalingen zijn eveneens nodig; 

- De komende 10 jaar is in de tuinbouwsector nog geen omslagpunt in de vraag naar 

personeel te verwachten door robotisering; 

- De ‘vervangingsvraag’ wordt door de demografische opbouw van het personeel in 

Nederland een grote motor in de vraag naar nieuwe arbeidskrachten; 

- Woningcorporaties zijn onvoldoende in staat om heel alert op de grootschalige 

huisvestingsbehoefte van tijdelijke arbeidsmigranten in te spelen. Bij kleinschalige 

huisvestingsbehoefte kan AB-Werkt een intermediaire rol spelen door bijvoorbeeld 

huisvesting te huren of te kopen en die aan arbeidsmigranten te verhuren. 

 

De heer Moonen: 

- Het loon in Nederland is op voorhand bekend; 

- De kwaliteit van de huisvesting is voor de door de arbeidsmigranten te maken keuze 

‘waar ga ik werken’ bijna net zo belangrijk als de hoogte van het loon; 

- Vanuit de logistieke sector en de gezondheidszorg neemt de vraag naar arbeidsmigranten 

nadrukkelijk toe. 

 

Via de Mentimeter worden vervolgens, themagewijs, diverse stellingen aan de raads- en commissieleden 

voorgelegd (soms stemden ook anderen mee). De stellingen + de uitkomsten zijn vooral om aan de hand 

daarvan de beweegredenen voor het gekozen antwoord op tafel te krijgen en om daarover onderling te 

spreken. Daar de één een (woord uit de) stelling zus uitlegt en een ander zo, dient (volgens mij) de 

getalsmatige uitkomst van de stemmingen sec met enkele korrels zout te worden genomen. 

 

4. Thema’s 

 

Thema 1: Economisch belang vraagt om actualisatie beleid  

 

Stelling: 

Voor het behoud van een gezonde economische basis in Leudal zijn in de nabije toekomst meer tijdelijke 

werknemers nodig: 

 Ja:  17 

 Nee:  1 

http://www.menti.com/
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Stelling: 

Tijdelijke werknemers leveren een bijdrage aan leefbare kernen (voor winkelbestand, sportvoorzieningen 

en verenigingsleven): 

 Ja:   10 

 Nee: 10 

 

Thema 2: Rolverdeling markt en overheid  

 

Stelling: 

Wie is verantwoordelijk voor de realisatie van goede huisvesting voor de tijdelijke werknemers in Leudal? 

 De werkgevers: 6 

 De uitzenders:   0 

 De gemeente:   0 

 Alle drie:         12 

 

Thema 3: Locatiekeuze  

 

Stelling: 

De omvang van het probleem is zo groot dat grootschalige huisvesting onvermijdelijk is: 

 Eens:       6 

 Oneens: 13 

 

Stelling: 

Welke voorkeur heeft u voor huisvesting van tijdelijke werknemers in Leudal? 

 Op terrein werkgever:            3 

 Een mix van mogelijkheden: 14 

 

Stelling: 

Wat vindt u het maximum van aantal tijdelijke werknemers op een locatie? 

 Maximaal 50 personen:     3     

 Maximaal 100 personen:     1 

 Maximaal 200 personen:     3 

 Geen maximum, hangt van de specifieke locatie af:   11 

 

Thema 4: Kwaliteit van de huisvesting  

 

Stelling: 

De huisvesting mag alleen gebruikt worden voor de lokale behoefte in Leudal: 

 Ja:     7 

 Nee: 10 

 

Stelling: 

De verhuurder moet zorgen voor permanent beheer van een huisvestingslocatie: 

 Ja:   11 

 Nee:  6 

 

Stelling: 

Bij grootschalige huisvesting moeten altijd ‘uitloop’ / recreatie voorzieningen op het terrein zijn: 

 Ja:     6 

 Nee: 12 
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Thema 5: Draagvlak en integratie  

 

Stelling: 

Een goed huisvestingsbeleid verleidt tijdelijke werknemers tot een langduriger verblijf in Leudal waardoor 

integratie kan plaatsvinden: 

 Eens:      9 

 Oneens:  7 

 

5. Vervolg  

 

 Verslag van raadsinformatiebijeenkomst (binnen 3 weken) 

 Reactietermijn voor raadsleden; opmerkingen / verbetering (2 weken) 

 Opstellen notitie met nieuwe / aanvullende beleidsuitgangspunten; feb 2020 in raad 

 Initiatieven toetsen aan vastgesteld ontwikkelkader 

 Opstellen nieuw beleid en wijzigen bestemmingsplannen 

 

6.  Sluiting 

 

Wethouder Robert Martens dankt tot slot een ieder voor z’n inbreng op deze avond. Hij acht die heel 

waardevol om mee te nemen bij de vervolgstappen. 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit dagvoorzitter Leon van Hoof de bijeenkomst om 21.52 uur. 

 

 

Heythuysen, 11 oktober 2019. 

De griffier,  

Wim Cornelissen. 

 

 

 

 

 

PS, nogmaals: 

 

Uiterlijk 29okt19 zal namens het college een concept van een schriftelijk verslag van deze bijeenkomst 

naar de raads- en commissieleden worden verstuurd met het verzoek om – desgewenst – daarop binnen 

twee weken te reageren. 

De nu voorliggende terugkoppeling is de standaard terugkoppeling door iemand van de raadsgriffie (in 

casu: door de griffier) en die staat los van het verslag dat namens het college zal worden gemaakt. 

 


